中铁隧道局集团有限公司

中铁隧道局集团是世界500强中国中铁股份有限公司的骨干成员企业。

四十余年一直专注于隧道及地下工程建设,引领我国隧道科技实现四次跨越,已成为集设计、施工、科研、设备、物贸、投资六大功能为一体的综合企业集团,业务涵盖全部基建领域。

年隧道施工能力超过 500 公里,累计建设各类隧道 9600 余公里、约占全国 隧道总长的 10%。参与了我国 42 座城市的地铁建设。

积极实施国际市场战略,海外足迹遍布欧美亚三大洲,在中亚、西亚、东南亚、南美、北欧等地区拥有在建工程。已建成的乌兹别克斯坦安帕铁路卡姆奇克隧道是乌国的"总统一号工程",被中乌两国公认为是"一带一路"倡议先期成果。

China Railway Tunnel Group Co.,Ltd.

China Railway Tunnel Group (CRTG) is a backbone member of China Railway Group Ltd., which is listed in the Fortune Global 500.

For more than 40 years, it has been focusing on tunnel and underground engineering construction, leading China's tunnel science and technology to achieve four leaps. It has become a comprehensive enterprise group integrating planning, design, construction, scientific research, equipment and investment. Its business covers all infrastructure fields.

The annual tunnel construction capacity is more than 500km, and more than 9600km of various types of tunnels have been constructed, accounting for about 10% of the total length of tunnels in China. It has crossed completed rivers, lakes and seas for 70times. CRTG has participated in the subway construction of 42 cities in China.

Actively carring out the international market business, with overseas footprints in Europe, America, Asia, CRTG has projects under construction in Central Asia, West Asia, Southeast Asia, South America and Northern Europe. The construction of Angren-Pap Railway Qamchiq Tunnel Project in Uzbekistan, was ever the "President No. 1 project" of Uzbekistan.





CRTG-Kamchik tunnel-19.27km-opening ceremony



CRTG-Kamchik tunnel-19.27km-President's inspection1



CRTG-Kamchik tunnel-19.27km-President's inspection2



CRTG-Modernization of JSC SHARGUNKUMIR